体育考研英语复试自我介绍
在考研复试面试中，自我介绍是一个非常重要的环节。自我介绍的好坏直接关系到老师对你的印象。要想做好自我介绍，给老师留下一个好的印象，该怎么做呢?下面是体育考研英语复试自我介绍，一起来了解下吧：
体育考研英语复试自我介绍 第一篇
1.pleaseintroduceyourself?
中文自我介绍：
早上好。我很高兴在这里接受这次面试。我的名字叫***，24岁。我来自******，*****省省会。我毕业于七月*****大学*****部，2001。我思想开放，思维敏捷，喜欢历史。在我的业余时间，我有广泛的兴趣和许多其他的年轻人。我喜欢看书，尤其是那些关于*******。经常与其他人交流，在论坛上发表意见。此外，在我的大学期间，我曾经是一个......。我一直相信，一个人很容易落后，除非他继续学习。当然，如果我有机会在这所著名大学学习******，我会不遗余力的去掌握先进******
英文对照：
Good morning. I am glad to be here for this interview. My name is ***, 24 years old. I come from ******，the capital of *****Province. I graduated from the ***** department of *****University in July, 2001. I am open-minded, quick in thought and very fond of history. In my spare time, I have broad interests like many other youngers. I like reading books, especially those about *******. Frequently I exchange with other people by making comments in the forum on line. In addition, during my college years, I was once a ...... I always believe that one will easily lag behind unless he keeps on learning. Of course, if I am given a chance to study ****** in this famous University, I will stare no effort to master a good command of advance ******
分析：
自我介绍一是要介绍你的个人信息，二是要介绍你的能力，学习能力，动手能力，某方面的特长都可以，三是你在本科阶段的一些突出的精力分享，四是突出你对报考学校的热爱向往与了解，这些内容因人而已，考生可以在这个基础上自我发挥!
2.为什么考研?(Whypostgraduateentranceexamination?)
中文介绍：
有几个原因。去年夏天我来到这里时，这的学术氛围给我留下了很深的印象。在我看来，作为一个我国最著名的******，它提供了足够的空间的人得到进一步的充实。这是第一个原因。二是我很长时间做研究******贯穿我的生命。很高兴能和我最喜欢的******一生。我想这是我最重要的决定因素。再次，我学到了很多我的工作在过去两年*****。然而，我认为进一步的研究是迫切需要我实现自我价值。生命是宝贵的。要抓住任何一个自我发展的机会，特别是在这个竞争激烈的现代世界。一句话，我很期待在两年后的研究中，为将来的职业打下坚实的基础。
英文对照：
There are several reasons. I have been deeply impressed by the academic atmosphere when I came here last summer. In my opinion, as one of the most famous ******in our country, it provide people with enough room to get further enrichment. This is the first reason. The second one is I am long for doing research in ******throughout my life. Its a pleasure to be with my favorite ******for lifetime. I suppose this is the most important factor in my decision. Thirdly, I learnt a lot from my *****job during the past two years. However, I think further study is still urgent for me to realize self-value. Life is precious. It is necessary to seize any chance for self-development, especially in this competitive modern world. In a word, I am looking forward to making a solid foundation for future profession after two years study here.
分析：
复试不论是英文回答还是中文回答要有逻辑和关联，这是体现你表达能力和语言组织能力的时候，回答问题的时候，先抛出论点，然后分点论证或举例说明，考生可以再次基础上进行发挥。
3.研究生期间你的计划 (plans in the postgraduate study)
中文介绍：
首先，我希望我能形成*****系统观。作为*****，我表达的愿望是得到的形成和发展以及*****完全理解。如果可能的话，我将继续我的博士学位研究。
英文对照：
First, I hope I can form systematic view of *****. As for *****, my express wish is to get a complete comprehension of the formation and development as well as *****. If possible, I will go on with my study for doctorate degree.
分析：
这个问题比较开放，也经常被问到，所以，考生在回答的时候，一定要做好充分的准备，不能临时赶鸭子上架，这样回答的条理和逻辑就不够清晰了，考生可以根据自己报考的专业和个人情况，分点说明，旨在让导师了解你是一个有计划，有想法的学生。
4.介绍你的家乡(abouthometown)
中文介绍：
我来自一个历史悠久的城市，有2200多年的历史。它被称为“蓉城” 因为有很多banians甚至900年前。这座城市位于该省的东部。它是政治、经济和文化的中心。许多名人都出生在这里，例如，严复、谢冰心、林则徐等。你知道，有一句谚语说：“一个人的伟大，将荣耀归于一个地方”。 我觉得这个城市很值得。三大艺术品是寿山石、牛角梳和脱胎漆器。此外，它是著名的温泉。他们以高品质著称。在国内外的游客在这里感受到舒适的沐浴。那是我亲爱的家乡。
英文对照：
I am from a famous city with a long history over 2,200 years. It is called "Rong Cheng" because there were lots of banians even 900 years ago. The city lies in the eastern part of the province. It is the center of politics, economy and culture. Many celebrities were born here, for instance, Yanfu, Xie Bingxin, Lin Zexu and so on. You know, there is a saying that "The greatness of a man lends a glory to a place". I think the city really deserves it. The top three artware are Shoushan Stone, cattle-horn combs and bodiless lacquerware. In addition, it is famous for the hot springs. They are known for high-quality. Visitors at home and abroad feel it comfortable bathing here. That is my beloved hometown.
分析：
这个问题是随机提问的，被问的不算多，但也需要准备一下，考研不仅仅只是学习书本上的内容，这些基础的内容和信息是需要了解的，如果连家乡都介绍的不好，只会让导师认为，你是一个两耳不闻窗外事，一心只读圣贤书的书呆子，考生回答的时候可以从家乡的特色和你独有的经历情感入手。
5.你的家庭(aboutfamily)
中文介绍：
我的家庭有四个成员，我的父母，我可爱的9岁的猫和我。我父亲是福建电视台的一名技术员。他经常出差。所以大部分的家务都是由我勤劳的妈妈做的。周末爬山是我们共同的兴趣。清新的空气和自然的美能帮助我们摆脱疲劳。他们也可以加强我们的关系。在我准备来到这里，我的父母的爱和支持一直是我的动力，我希望在将来我会报答他们。
英文对照：
There are four members in my family, my parents, my cute cat of 9 years old and me. My father is a technician in the Fujian TV station. He often goes out on business. So most of the housework is done by my industrious mom. Climbing at weekends is our common interest. The fresh air and natural beauty can help us get rid of tiredness. They can strengthen our relation too. During my prepareing for coming here, my parents' love and support have always been my power and I hope in future I wil be able to repay them.
分析：
在回答的时候，要介绍到家庭成员和工作，突出佳人对自己的期望和对考研学习的支持，或者从细节入手，讲述，家的温暖和爱，考生可以根据自己的经历和家庭情况说明的。
6.你的大学(aboutuniversity)
中文介绍：
*****大学是该省最大的一个。它成立于*****和占地面积超过*****亩。建筑面积*******平方米。它以一代又一代人的努力发展为一个综合性的大学，特别是改革开放以后。它率先*****大学好教学和科研之间的能力。图书馆有一个存储的*****书。
英文对照：
*****University is the oldest one in the province. It was founded in *****and covers an area of over***** mu. The building area is *******quare meters. It develops into a comprehensive university with efforts of generations, especially after the reform and opening-up. It takes the lead among the *****universities with nice teaching and scientific research ability. The library has a storage of *****books.
分析：
四年的大学生涯，如果在介绍自己母校的时候抖回答的不好，给导师留下的印象肯定也是不好的，这些数据可以记下来，一来说明你对母校的了解和热爱，二来也可以突出母校在学术界的权威，如果是名校出身的考生，更应该抓住这点，拿下高分。
英文自我介绍：
pesonel statement (introduction)
Good morning, my dear teachers, my dear professors. I am very glad to be here for your interview. My name is song yonghao, I am 22 years old. I come from luoyang, a very beautiful aicent city. My undergraduate period will be accomplished in Chang'an University in july, 2004 and now, I am trying my best for obtaining a key to Sun Yat-Sen University.
Generally speaking, I am a hard working student especially do the thing I am interested in. I will try my best to finish it no matter how difficult it is. When I was a sophomore, I found web design very interesting, so I learned it very hard to weaver a homepage for myself. I stayed with my pesonal computer for half a month and I was the first one in my class who owned the homepage. Forthermore, I am a person with great perserverance. During the days preparing for the first examination, I insisted on running every day, no matter what the weather was. And just owning to this, I could concentrateD on my study and succeeded in the end.
Well, in my spare time, I like basketball, tennis and chinese chess. Also English is my favorate. I often go to english corner to practise my oral english on every Thursday and write compositions to improve my witten ability. However, I know my English is not good enough, I will continue studying.
Ok, that is all. Thank you for your attention.
中文对照：
个人陈述(介绍)
早上好，我亲爱的老师，我亲爱的教授。我很高兴能在这里接受你的面试。我的名字是宋永浩，我22岁。我来自洛阳，一个非常美丽的城市。我的本科阶段将于七月在长安大学完成，2004，现在，我在为成为中大的一份子努力奋斗。
一般而言，我是一个努力工作的学生，尤其是做我感兴趣的事情。我将尽我最大的努力去完成它，不管它有多困难。当我在大二时，我发现网页设计很有趣，所以我学会了努力为自己编织一个网页。我在我的个人电脑半个月，我是我们班第一个拥有个人主页。此外，我是一个伟大的毅力的人。在为第一次考试做准备的日子里，我坚持每天跑步，不管天气怎样。只有这样，我才能集中精力学习，最终成功。
嗯，在我的业余时间，我喜欢篮球，网球和中国象棋。英语也是我的最爱。我经常去英语角练习我的英语口语，每星期四写作文来提高我的写作能力。但是，我知道我的英语不够好，我会继续学习。
好的，那就是。谢谢你的关注。
体育考研英语复试自我介绍 第二篇
英文自我介绍非常关键，很多公司会要求你用英文作自我介绍，这个必须要提前准备，否则面试时临场发挥肯定是不行的。具体的方法：首先，可以把中文自我介绍翻译成英文，其次，根据英文的习惯作一些改动。最后，把整体思路理清楚，脱稿背几遍。
注意：不要一字不差的背下来，只要把大体内容记下来即可。以下是我的英文自我介绍：
My name is xx, apostgraduate student from Tianjin University, and will getmy master degree in March 2007.
I'd like to summarizemyself from 3 aspects:
First, I'm an excellent learner. In my sophomore year, I passed theentrance examination to the Excellent Student Program in TianjinUniversity and was recommended as thepostgraduate student with special courses, and then I joined the IBM Centerin Tianjin University. After finishing myundergraduate courses, my GPA was 3.8 out of 4.5.
Second,I'm an excellent problem-solver. During the last 4 years, I havefinished 5projects, including the Hydraulic Engineering Project Management System, and soon. And I took part in the Mathematical Contest in Modeling in2003 and won thesecond prize in Tianjinregion.
Last,I'm an excellentteamplayer. I've been serving as the monitor for 6 years and team leader for2 years. And besides taking more responsibilities, I also placed great emphasison teamwork, in order to meet the team's goal
XX company is avery famous company in China.What’s more, I have great interest in joining this company as it hasa perfect system and training programs, I feel I can gain the most from working inthis company. That is the reason why I come here to compete for this position.
It refers to mypersonality, I think I'm a good team player and I'm a person ofgreat honesty to others. Also I am ableto work under great pressure.
If Iwere given a chance towork, I promise that I will try my best to work hard and I will spare no effortto be a qualified programmer.
Ok, that’s all. Thankyou very much for you time and attention.
